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ZÁPIS ZE SCHŮZE VV ČABR-seČ 
Schůze VV ČABR-seČ se uskutečnila ve čtvrtek 12. 12. 2019 od 1800 v Lovosicích  

Přítomni: R. Šikner, T. Rosenberger, P. Šmíd,  J. Hendrych, T. Mašek 

Program:  
1. zahájení 
2. kontrola úkolů z minulého VV 
3. informace z OV ČBF-seČ a VH ČBF-seČ 
4. delegace 
5. disciplinární komise 
6. různé, diskuze 
7. úkoly ze schůze VV 
8. závěr 

K jednotlivým bodům: 

1. Předseda přivítal přítomné, byl schválen program schůze – hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0 

2. Kontrola úkolů z minulého VV: 

2.1. Při zadání ZAJISTÍ POŘADATEL do delegací zašle delegační pracovník e-mail organizačním pracovníkům 
– P. Šmíd, termín trvale – splněno, stále trvá – termín trvale 

2.2. Zajištění odměn za soutěž žen – R. Šikner, termín nejbližší OV ČBR-seČ (7. 10. 2019) – splněno 

2.3. Na nejbližší schůzi OV ČBF-seČ probrat projekt „laik rozhodčích“ – R. Šikner, termín nejbližší OV ČBF-
se – splněno 

2.4. Aktualizovat Zásady delegace rozhodčího ČABR-seČ – P. Šmíd, termín do 31. 7. 2019 – stále trvá, termín 
do 31. 12. 2019 

2.5. Zajistit možnost pro delegační zadávat delegace na NRL bez ohledu na to, jaká oblast NRL řídí – 
R. Šikner, termín nejbližší OV ČBF-seČ – splněno, řeší se na úrovni ČBF 

2.6. Zjistit cenu bund pro krajské rozhodčí, podle ceny pak zajistit bundy pro rozhodčí na příští seminář – 
R. Šikner, termín 31.10.2019) – splněno 

2.7. Vzhledem ke schválení zákona o EET probrat způsob vyplácení odměn rozhodčím od účinnosti zákona 
– R. Šikner, termín nejbližší OV ČBF-seČ - splněno 

3. Informace z OV ČBF-seČ a VH ČBF-seČ: 

3.1. Předseda VV ČABR-seČ informoval přítomné o uskutečněném školení rozhodčích IV. třídy – tzv. „laiků“. 
To se uskutečnilo 23. 11.2019 ve Varnsdorfu. I přes nabídku ostatním klubům v oblasti se školení 
zúčastnilo 17 zájemců pouze ze Slovanu Varnsdorf. 

3.2. Předseda VV ČABR-seČ informoval přítomné, že probíhá aktualizace seznamu rozhodčích ČABR u ČBF. 

3.3. Předseda VV ČABR-seČ informoval přítomné o problému na začátku sezóny při utkání U12 LTM – 
CHOM, kde pískala rozhodčí T. Lepší. 

3.4. Předseda VV ČABR-seČ informoval přítomné o jednání OV ČBF-seČ ohledně EET v kraji. Prozatím 
nepřijaty žádné závěry. 

4. Delegace: 

4.1. Předseda VV ČABR-seČ informoval přítomné, že delegace probíhají podle schváleného scénáře. 
Prioritně při obsazování utkání je brán zřetel na rozhodčí z místa konání utkání (zejména u žactva). 
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4.2. Bohužel školení rozhodčích IV. třídy nepřineslo přínos v dalších oblastech, jako je Liberec, Jablonec nad 
Nisou, Teplice, Roudnice nad Labem, Litoměřice, Děčín. Zde je stále problém při obsazování utkání. 

4.3. Řešení problémů s delegacemi bude delegační pracovník přesměrovávat na předsedu VV ČABR-seČ. 

4.4. Předseda VV ČABR-seČ informoval o zapojení dalších rozhodčích do delegací 3 rozhodčích na utkání. 

5. Disciplinární komise: 

5.1. V letošní sezóně již několikrát musela zasedat DK ČABR-seČ. 

5.2. Podle předsedy DK ČABR-seČ se jednalo vždy o nedostavení se k utkání. 

5.3. Prozatím byly řešeny přestupky Anety Ryvolové (podmíněný trest), Daniela Roma a Pavla Kozáka (zatím 
v řešení). 

6. Diskuze, různé: 

6.1. Předseda VV ČABR-seČ informoval přítomné o budoucím problémů ohledně schválení zákona o EET, 
který se bude týkat i rozhodčích. Bude nutné najít jiný systém pro vyplácení odměn rozhodčím. 

6.2. Předseda VV ČABR-seČ informoval přítomné o problematice s náhradními semináři.  

VV ČABR-seČ ohledně účasti na seminářích rozhodl následovně: 

Každý přihlášený rozhodčí se musí zúčastnit pravidelného semináře před začátkem (ligoví Nymburk, 
krajští Děčín). Ve výjimečných případech bude rozhodčímu podmínečně dovoleno zúčastnit se 
náhradního semináře s tím, že v další sezóně musí absolvovat řádný seminář. Důvodem je nastavení 
trendů pískání, přednesení změn v pravidlech a mechanice. hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽELI SE 

6.3. Předseda VV ČABR-seČ bude od příští sezóny prosazovat zvýšení odměn krajských soutěží. 

6.4. Po skončení sezóny se uskuteční tradiční rozloučení se sezónou na Proseči ve 2. polovině června 
(pravděpodobně 27. 6. 2020). Termín bude upřesněn. 

7. Úkoly ze schůze VV: 

7.1. Aktualizovat Zásady delegace rozhodčího ČABR-seČ – P. Šmíd, termín do 31. 12. 2019 

7.2. Rozeslat seznam rozhodčích IV. třídy rozhodčím – R. Šikner, termín do 31. 12. 2019 

7.3. Prosadit navýšení odměn krajských soutěží – R. Šikner, termín nejbližší OV ČBF-seČ 

7.4. Vzhledem ke schválení zákona o EET probrat způsob vyplácení odměn rozhodčím od účinnosti zákona 
– R. Šikner, termín nejbližší OV ČBF-seČ 

8. Závěr – tento zápis byl schválen - hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0 

  


